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Z a k lj u č c i  
13. sjednice ŠO, 13.2.2023. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Hrvoje Đurak, Jelena Čeko, Igor Naglić, Krešimir Sočković, 

Ivana Pikić Jugović i Tibor Komar. 

Izostanak opravdao: Ivan Bubić 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Smiljana Maravić 

 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Kadrovska pitanja 

3. Financijski izvještaj za 2022. 

4. Razno 

 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne 12. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 2. Kadrovska pitanja 

Povjerenstvo za zapošljavanje obavilo je testiranje, dostavilo je Zapisnik o provedenom 

testiranju i rezultate provedenog testiranja ravnatelju. Isti su predstavljeni članovima Školskog 

odbora. Zbog odlaska pedagoginje Irine Maljcov na duže bolovanje, raspisan je natječaj za 

prijem u radni odnos pedagoginje na određeno, puno radno vrijeme do povratka zaposlenice. 

Rezultati testiranja: Na natječaj se prijavilo 10 kandidata, a na testiranje se odazvalo troje - 

Ravnatelj predlaže Školskom odboru za prijem u radni odnos Teu Velić koja je ostvarila najviše 

bodova na listi povjerenstva za testiranje kandidata. Školski odbor jednoglasno je prihvatio 

prijedlog ravnatelja. 

Zbog sve većeg broja učenika u posebnom razrednom odjelu, škola je zatražila 

suglasnost Ministarstva znanosti za zapošljavanjem učitelja edukacijskog rehabilitatora na puno 



neodređeno radno vrijeme. Na natječaj se prijavilo sedam kandidata. Povjerenstvo za testiranje 

kandidata za prijem u radni odnos nakon obavljenog testiranja dostavilo je zapisnik, te je najviše 

bodova ostvarila kandidatkinja : Milica Vukobratović. Ravnatelj predlaže navedenu 

kandidatkinju za prijem u radni odnos na puno, neodređeno radno vrijeme. Školski odbora daje 

svoju suglasnost. 

 

 

Ad. 3. Financijski plan 2022. godine 

Ravnatelj obavještava prisutne članove Školskog odbora po stavkama financijskog 

izvještaja za 2022 godinu. Školski odbor jednoglasno prihvaća Financijski izvještaj. 

 

 

Ad.  4. Razno 

Pod točkom razno, ravnatelj obavještava članove Školskog odbora da je škola uvrštena 

u energetski plan obnove, o čemu je školu obavijestio Gradski ured za obrazovanje sport i 

mlade.  

Ravnatelj obavještava članove Školskog kako se sve škole pripremaju na cjelodnevnu 

nastavu, te navodi da naša škola radi u dvije smjene zbog broja učenika i ona kao takva nema 

kapaciteta, niti dovoljno učionica za planiranu cjelodnevnu nastavu kakvu predlaže 

Ministarstvo obrazovanja. 

Predstavnik roditelja u Školskom odboru navodi potrebu za rješavanjem tekućih pitanja 

uređenja okoliša škole do slijedeće Školske godine. 

 

 

 

Zapisnik sastavio: Smiljana Maravić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


